
 

 

П Р И В Р Е Д Н И С А В Е Т О П Ш Т И Н Е С Т А Р А П А З О В А 
 

Записник – XII седница Привредног савета општине Стара Пазова 
 

Датум: 06.12.2016. год. 
 

Дванаеста седница Привредног савета је одржана 06.12.2016. год. са почетком у 11 часова. 
Присутни су били следећи чланови савета: 

 

� Ђорђе Радиновић, председник 

� Горан Савић, члан 

� Сузана Илић, члан 

� Цвико Крунић, члан 
 

Као и чланови проширеног састава, чији списак се налази у Прилогу број 1. 
 

 
 

На састанку је предложен следећи дневни ред: 

1. Презентација  „Представљање актуелних конкурса /кредитних  линија  за унапређење 

привреде и пољопривреде “ Развојни фонд Аутономне  Покрајине Војводине 

2. Презентација  „Техничар мехатронике-занимање будућности“ Техничка школа Стара 

Пазова 
 

 
 

На самом почетку помоћник председника за економски развој и стратешки маркетинг, 
Марина Савић, је поздравила све присутне, захвалила се на толиком одзиву и 
поздравила госте из Аутономне Покрајине Војводине, пријатеље и колеге из Техничке 
школе као и домаћине самог Привредног савета. 
  
Председник Општине Стара Пазова, Ђорђе Радиновић је, такође, поздравио све присутне 
уз речи о развоју општине Стара Пазова, потенцијалима и искоришћености истих, као и 
велике пројекте као што су изградња трафо-станице у Крњешевцима, изградња петље  код 
Нове Пазове чија је реализација започета. 
 
Уследило је и обраћање директора Развојног фонда АП Војводине, Горана Савића, који је 
поздравио све присутне и најавио актуелне отворене конкурсе Развојног фонда који се 
односе на привреду, пољопривреду и прекограничну сарадњу. Такође, најављен је нови 
сусрет за почетак фебруара наредне године, са новим конкурсима. 
 
Милош Јовановић, помоћник директора Развојног фонда АП Војводине, је одржао 
презентацију где су представљени сви актуелни конкурси односно кредитне линије које се 
односе на субвенционисање привреде, пољопривреде и билатералне сарадње. Након 
презентације сви присутни су имали прилику да поставе питања која се односе на кредитне 
линије, а све додатне информације се могу пронаћи на истакнутом сајту. 
http://www.rfapv.rs/  
 
Након презентације Развојног фонда уследила је и презентација Техничке школе из Старе 
Пазове, поздравна реч директора Лазара Ђукића који је уз помоћ професора 
електротехнике Саше Ђекића одржао презентацију на тему увођења новог смера 
Техничар мехатронике. 
 
 
 
 



 
Презентација се односила на интензивирање сарадње Техничке школе и предузетника 
Старој Пазови ради практичне обуке и стицања вештина које се односе на на формирање 
кадра какав је заиста потребан привреди. Идеја је формирање Тренинг центра који би био 
почетак дуалног образовања. Уз увођење овог профила, очекује се и надоградња постојећег 
кадра, где је врло важна сарадња са локалном самоуправом, а где би школа била темељ 
развоја привреде. 
 
Уследило је и обраћање начелнице Одељења за привреду, Сузане Илић, која је поздравила 
све присутне и свима се захвалила на досадашњој сарадњи, свима честитала успешну радну  
годину и пожелела успешнију сарадњу и наредне године, истакавши да је развој привреде 
изузетно битан и за све будуће генерације. Сви присутни су имали прилику да поставе 
питања. 
 
Ризах Чаушевић: Увођењем профила који је данас презентован мора се водити рачуна о 
развоју индустрије у Србији како би образовни кадрови имали своје место на тржишту рада. 
 
 
Саша Ђекић и Лазар Ђукић су дали одговор да је профил мехатроничар дефинисан и да је 
уведен како би ђаци стицали и практично знање одржавања и програмирања разних машина 
где се ђак уједно обучава и за запослење од првог разреда. Идеја је да се са привредницима 
направи уговор како би школа била „сервис“ привреде. 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Стара Пазова, 06.12.2016. године. 
 

 

         (записничар) 


